
國立中央大學物理學系碩士班、博士班論文指導教授申請書

Postgraduate Program of the Department of Physics at National Central University
Thesis Advisor Application Form

學生 打字輸入 ，於     學年度____學期入學，就讀於國立中央大學物理學系□碩士班 □博士班 (學號    打字輸入    )敦請 打字輸入 教授擔任論文指導教授。

Student (type name here), was admitted in the     semester of the ___ academic year and is enrolled in the □ Master’s Program  □ PhD Program (type student ID here ) of the Department of Physics, National Central University, requests that Professor (type name here) be appointed as his/her thesis advisor.
申 請 者簽名Applicant’s signature：________________________________________
指導教授簽名Thesis Advisor’s signature：____________________________________
系 主 任簽名Head of Department’s signature：________________________________
日期Date：中華民國      年      月      日(YYYY / MM / DD)
備忘：

1. 研究生須於入學一年內選定論文指導教授。

2. 手續完成後，此書正本由系辦公室留存，影印副本發給申請人及指導教授。

3. 論文指導教授之資格，依本系博碩士論文指導教授暨學位考試委員提聘資格認定標準實施要點。

4. 研究生之三等親以內親屬不得擔任該生論文指導教授。

5. 學生申請學位考試時之指導教授，應與此申請書所示者一致。

6. 若學生提出不止一份申請書，則以系主任審定簽名之最後一份為準，教授亦可終止指導關係。

Remarks:

1. A thesis advisor must be selected by the postgraduate student within one year of admission.
2. The original of this application form is retained by the Department Office once this procedure is completed. Photocopies are issued to the Applicant and Thesis Advisor.
3. The qualifications required for the Thesis Advisor are as specified in the Department of Physics Guidelines for Qualification of PhD/Master Thesis Advisor and Degree Examination Committee Member.
4. The thesis advisor may not be a relative within the third degree of kinship to the student.
5. The thesis advisor named in the student’s degree examination application should be the same as the thesis advisor specified in this application.
6. If the student submitted more than one application, then the most recent application reviewed and signed by the Head of Department shall prevail. Professors can also terminate the supervising relationship.

